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                PROTOKÓŁ  Nr XXXIV/2021       

z   sesji Rady Miejskiej w  Wodzisławiu odbytej w dniu 28 października  2021 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy w Wodzisławiu 

  

 Sesja Rady  trwała od godziny 900  do godziny 1130. Obradom przewodniczył Pan 

Leszek Krzelowski Przewodniczący Rady Miejskiej w  Wodzisławiu.  Na stan 15 radnych                  

w sesji  uczestniczyło 14 radnych- nieobecny radny Stanisław Skalmierski (potwierdzenie 

logowania  załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli zaproszeni goście pan Dominik Łukasik Burmistrz Miasta i Gminy  

Wodzisław, pani Renata Koziara Sekretarz Miasta i Gminy Wodzisław – 

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Jędrzejowskiego, pani Zdzisława Kowalska Skarbnik 

Miasta i Gminy Wodzisław oraz  pracownicy merytoryczni  urzędu ( listy obecności – 

załączniki Nr 2,3,4, 5 do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych.  

7. Podsumowanie działalności sportowej w placówkach oświatowych w roku szkolnym 

2020-2021. 

8. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku: 

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- opinia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy,  

- dyskusja i głosowanie w sprawie. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2021 rok, 

b) zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2021 rok, 

c) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Wodzisław na lata 

2021-2029, 

d) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań, 

e) wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy Wodzisław dla 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców oraz zasad korzystania przez przewoźników                     

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wodzisław, 

f) uchwalenia statutów sołectw Miasta i Gminy Wodzisław. 

10. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach programów 

operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz o wynikach 

sprawdzianu po szkole podstawowej w roku szkolnym 2020-2021. 

12. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok: 

a) radnych rady Miejskiej w Wodzisławiu, 

b) kierowników jednostek organizacyjnych Miasta i Gminy Wodzisław. 

13. Wolne wnioski i informacje, sprawy różne. 

14.  Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Trzydziestą czwartą sesję obecnej kadencji Rady Miejskiej w  Wodzisławiu otworzył 

Przewodniczący  Rady pan Leszek Krzelowski  wypowiadając formułę „Wysoka Rado! 

Otwieram trzydziestą czwartą sesję Rady Miejskiej w Wodzisławiu obecnej kadencji”. Radni 

potwierdzili elektronicznie swoją obecność- załącznik 6 do protokołu.  Pan przewodniczący 

poinformował, że w związku  ze stanem epidemii  i obowiązującymi ograniczeniami 

kontaktów dzisiejsza sesja będzie prowadzona przy ograniczonej, niezbędnej  liczbie 

uczestników. W dalszej części pan przewodniczący powitał zaproszonych gości.   

   
Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad przewodniczący rady zaproponował radnego Krzysztofa Krupę. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

Sekretarzem obrad został radny Krzysztof Krupa.  

 

Pkt.3. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący rady poinformował, że  Komisja Rozwoju Gospodarczego                                

i Finansów na posiedzeniu w dniu 25 października b.r. wypracowała wniosek o wyłączenie                

z projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie zmiany polegającej na 

zwiększeniu  środków na zadanie inwestycyjne pn. Przebudowa drogi gminnej                                     

w Wodzisławiu ul. Legionów  i przygotowanie odrębnego projektu uchwały w tej sprawie. 

Projekt ten został przygotowany zgodnie z wnioskiem komisji- przekazany radnym -  i będzie 

wprowadzony do dzisiejszego porządku obrad. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego                    

w sprawie wprowadzenia zmiany porządku obrad tj. wprowadzenie projektu uchwały                           

w sprawie zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2021 rok – załącznik                     

z głosowania nr 7 do protokołu. Następnie poinformował, że  w głosowaniu  brało udział                 

14 radnych. Za głosowało 13 radnych, 1 wstrzymał się od głosu, żaden radny nie był 

przeciw. Stwierdził, że zmiana porządku obrad  została przyjęta oraz poinformował, że 

projekt będzie omawiany w punkcie 9 litera „b” a pozostałe podpunkty zmienią kolejność 

zgodnie z alfabetem.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego                    

w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach  – załącznik  z głosowania nr 8 do 

protokołu.  Poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za głosowało                           

14 radnych, wstrzymujących 0, przeciw 0.  Stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.  

Pkt. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący rady poinformował zebranych, że projekt protokołu z obrad poprzedniej sesji  

Nr XXXIII/2021 z  sesji  Rady z dnia 22 września 2021 roku był dostępny w biurze rady oraz 

na stronie BIP urzędu. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani 

poprawki.   

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący rady stwierdził, że protokół został przyjęty.  

 

Pkt.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pan burmistrz uzupełnił informację pisemną i odnosząc się do: 

 

- informacji dot. podpisania umowy z firmą Tamax na odbiór odpadów komunalnych 

poinformował, że nasza gmina ma jedne z najniższych stawek w okolicznych samorządach, 

-zadania inwestycyjnego pn. Przebudowa drogi gminnej Wodzisław ul. Legionów 

poinformował, że temat ten był omawiany na dwóch posiedzeniach komisji. Ze względu na 

cenę padła propozycja zmiany sposobu wykonania tego zadania. Radni byli podzieleni tj. 

część uważała, że droga powinna być wykona zgodnie ze specyfikacją tj. w odpowiednim 

standardzie, a część uważała, że wystarczy wylać asfalt na płyty betonowe które tam się 

obecnie znajdują. Pan burmistrz poinformował, że krytycznie odniósł się do okrojenia 

zadania i uważa, że drogę trzeba wykonać w odpowiednim standardzie gdyż jest tam 

podmokły teren – zgodnie z opinią wyrażoną przez uprawnionego inżyniera, który uważa, że 

trzeba wykonać na drodze solidną podbudowę- gdyż inaczej ze względu na podmokły teren 

droga ulegnie zniszczeniu, 

- zadania pn. Przebudowa drogi gminnej Lubcza- Wola Lubecka pan burmistrz poinformował, 

że po sesji odbędzie się posiedzenie komisji, na której min. podjęta będzie decyzja w tej 

sprawie. Zauważył, że nie mamy dużo czasu jak również rosną ceny usług i materiałów 

budowlanych niezbędnych do budowy dróg. Gmina na to zadanie otrzymała dofinansowanie 

w wysokości 80% i być może w przyszłym roku nie będziemy już mieć takiej szansy. Są to 

efekty covidu i podejmowane decyzje są coraz trudniejsze i wymagają rozwagi, 

- przystąpienia do sporządzenia zmiany w Studium uwarunkować i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego zachęcał do składania wniosków. Dodał, że informacja 

została przekazana sołtysom z którymi odbył spotkanie w tej sprawie, radnym jak również 

ukazała się w lokalnej prasie, 

- informacji dot. zebrań wiejskich poinformował, że ze względu na przygotowania na przyjazd 

pana Premiera jak i jego chorobę nie odbyły się one we wszystkich sołectwach. Zwrócił się 

do sołtysów o pomoc w organizacji pozostałych zebrań, które chciałby odbyć po zakończeniu 

prac polowych, 

- wizyty pana Premiera, który uczestniczył w 100 - leciu OSP  Nawarzyce podziękował 

wszystkim, którzy przyczynili się do organizacji tego święta. Zaznaczył, że to zapewne nie 

ostatnia wizyta pana Premiera gdyż łączą go więzy rodzinne z naszą gminą. 

Pan burmistrz uzupełnił sprawozdanie o informację dot. jego udziału w dniu 26 października 

w podsumowaniu Rządowego Programu Polski Ład, który odbył się w Urzędzie 

Wojewódzkim w Kielcach.  

 

Radny Adam Zieleniec prosił aby pan burmistrz uściślił informację na temat dofinansowania 

tj. w przypadku gdy gmina otrzymała 80% dofinansowania to czy  idzie to za kwotą 

przetargową, a  czy jest to kwota stała  do pewnej sumy. 

 

Pan burmistrz wyjaśnił, że przy każdym dofinansowaniu przy składaniu wniosków  określone 

są zasady chociaż są j odstępstwa od reguł. Poinformował, że każde dofinansowanie 

procentowe jest od wartości kosztorysowej na jaki gmina składa wniosek. Tak było np.                     
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w przypadku rewitalizacji na którą wnioski były z 2017 roku gdzie ceny znacznie różniły się 

od obecnych. Dlatego na niektóre zadania wartość jest procentowa, a nie kwotowa. Pan 

burmistrz przypomniał, że do tej pory kosztorysy na przebudowę dróg były wyższe niż ceny 

po przetargu i stanowiły ok 63% - 65% wartości kosztorysowej co pozwalało na ogłaszanie 

kolejnych przetargów. Były wtedy zarzuty, że kosztorysy są źle sporządzone. Obecnie jest 

trudny czas i nie jesteśmy w stanie przewidzieć jak będą wyglądały ceny materiałów do 

budowy dróg. Odnosząc się do procentowej wartości dofinansowania pan burmistrz wyjaśnił,  

że  jest ona stała, niezmienna i odpowiada wartości kwotowej złożonego wniosku.  

 

Przewodniczący rady stwierdził, że w sprawozdaniu brakuje mu informacji na temat 

wyrażenia zgody na strzelnicę w miejscowości Przyłęczek i pytał, czy pan burmistrz chciałby 

mieć taką strzelnicę koło swojego domu. Prosił o krótką odpowiedź- tak albo nie.  

 

Pan burmistrz zauważył, że odbiera wypowiedź pana przewodniczącego za uszczypliwą bo 

nie zadał on pytania dot. względów merytorycznych -  czy  była podstawa do wydania 

odmownej decyzji, kto wydał pozwolenie skoro spełniono wszystkie wymogi- tylko o to czy by 

chciał taką strzelnicę. Poinformował, że pewnie by jej nie chciał ale pytanie powinno dot. 

innej kwestii. Zapewnił, że  sprawę wyjaśni pan Szydłowski, a gdy zajdzie taka potrzeba to 

będzie złożone wyjaśnienie na piśmie.  

Przewodniczący rady zamkną dyskusję.  

 

Pkt. 6. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że na ostatniej sesji radny Adam Zieleniec złożył 

interpelację dot. zmiany organizacji ruchu w miejscowości Stara i Nowa Olszówka. 

Interpelacja została niezwłocznie przekazana Burmistrzowi Miasta i Gminy Wodzisław, który 

udzielił na nią odpowiedzi w ustawowym terminie. Zarówno interpelacja jak i odpowiedź są 

umieszczone w Biuletynie Informacji urzędu. Cała procedura została przeprowadzona 

zgodnie z artykułem 24 ustawy o samorządzie gminnym. Następnie zwrócił się z pytaniem 

do radnych czy w dniu dzisiejszym będą złożone interpelacje lub zapytania. 

Radny Adam Zieleniec złożył zapytanie dot. : 

- udzielenia błędnej informacji przez burmistrza na sesji XXXIII odbytej w dniu 22 września 

b.r. w sprawie dokumentacji dot. zmiany organizacji ruchu w miejscowościach Stara i Nowa 

Olszówka, 

- nie udzielenia informacji na temat wartości kosztorysowej II etapu rewitalizacji Wodzisławia. 

( zapytanie stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Radna Urszula Kowalczyk odczytała interpelację skierowaną do Rady Powiatu 

Jędrzejowskiego w sprawie uwzględnienia w budżecie powiatu inwestycji polegającej na 

poszerzenie wjazdu na drogę gminną oznaczoną w ewidencji gruntów numerem 55                              

w miejscowości Konary. Interpelacja została przekazana na ręce pani Renaty Koziara – 

Wiceprzewodniczącej Rady Powiatu Jędrzejowskiego.  

Pan burmistrz odniósł się do zapytania radnego Adama Zieleńca w sprawie zmiany                            

w organizacji ruchu i poinformował, że przechowywanie takiej dokumentacji z racji 

kompetencji  nie należy tak naprawdę do obowiązków gminy tylko do wydziału komunikacji 

czy zarządu dróg powiatowych. Wypowiadając się w tej sprawie miał na uwadze 
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dokumentacji jaką dysponuje gmina lub informacje ustne z tej sprawy. Zapewnił, że 

odpowiedź będzie udzielona na piśmie. Odnośnie drugiego zapytania dot. kosztorysu na 

budynku  wyjaśnił, że po otwarciu ofert przekazywana zostaje do publicznej wiadomości 

informacja o zabezpieczonych środkach finansowych. Do momentu rozpisania przetargu 

informacja ta można powiedzieć, że jest informacją poufną tj. gdy wartość tych zadań nie 

mieści się  w budżecie. Wyjaśnił, że  budżet  jest dokumentem  jawnym i środki 

zabezpieczone na poszczególne zadania inwestycyjne są znane. Pod tym względem 

zabezpieczone środki czy wartość danego zadania inwestycyjnego jest jawna ale na 

konkretne zadanie budżetowe tj. do momentu otwarcia ofert po przetargu - nawet wczoraj 

poruszał ten temat z inspektorem d.s. zamówień publicznych- jest informacją poufną. 

Radny Adam Zieleniec przyznał, że pan burmistrz ma rację jeżeli chodzi o zachowanie 

tajemnicy dot. konkretnego zdania inwestycyjnego ale przypomniał, że jego pytanie dot. 

wartości całego II etapu rewitalizacji co nie jest informacją niejawną. 

Pan burmistrz poinformował, że radny może się w dniu dzisiejszym zapoznać u pani 

Katarzyny Obwiosło z informacją na temat wartości kosztorysowych na poszczególne 

zadania ale jest to informacja poufna i trzeba mieć tego świadomość.  

Przewodniczący rady przypomniał, że ponad rok temu zgłaszał potrzebę usunięcia ubytków 

na drodze powiatowej w Przyłęczku. Zauważył, że na drodze są zakręty i sytuacja jest 

niebezpieczna- jeden z naszych radnych przeciął na tej drodze koło. Prosił 

wiceprzewodniczącą rady powiatu o ponowną interwencję w tej sprawie.  

Pani Renata Koziara – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu zapewniła, że podejmie 

interwencja będzie podjęta. 

Pkt.7. Podsumowanie działalności sportowej w placówkach oświatowych w roku 

szkolnym 2020-2021. 

 

Informację przedstawił przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy 

Wodzisław pan Zbigniew Wojtecki ( informacja stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

Przewodniczący komisji przy udziale przewodniczącego rady oraz pan burmistrz wręczył 

nagrody w formie statuetek oraz czeków o wartości 500zł.  uczniom Samorządowej Szkoły 

Podstawowej w Wodzisławiu  odnoszącym  największe sukcesy sportowe promując tym 

Gminę Wodzisław. 

Wyróżnieni uczniowie to: 

- Zofia Ptak, 

- Aleksander Hornik, 

- Mateusz Szafrański,  

-Patryk Górniak. 

Złożono również gratulacje rodzicom nagrodzonych uczniów.  

 

Nagrodę w wysokości 1.000zł. za ogólne osiągnięcia szkoły w dziedzinie lekkiej atletyki 
przyznano także Samorządowej Szkole Podstawowej w Wodzisławiu. 

 

Następnie podziękowano nauczycielom wychowania fizycznego pani Urszuli Błasiak oraz 

obecnemu na uroczystości panu Robertowi Jarosińskiemu. 
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Głos zabrał pan Robert Jarosiński. Podziękował przede wszystkim dzieciom, ich rodzicom                    

i samorządowi który wspiera działalność sportową. Podkreślił, że obecnie bardzo wzrosło 

zainteresowanie uczniów lekką atletyką co bardzo cieszy. 

Pkt.8. Przyjęcie informacji z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku: 

 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 

Skarbnik gminy  przedstawiła uchwałę Nr 128/2021 II Składu RIO w Kielcach z dnia                           

21 września 2021r.- uchwała   stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wodzisławiu 

Opinię  przedstawiła przewodnicząca komisji pani Joanna Krzemień – opinia stanowi 

załącznik nr 13  do protokołu. 

 

Pytań ani uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący rady gminy poinformował, że informacja była również  omawiana na 

posiedzeniu komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów, która pozytywnie zaopiniowała 

wykonanie budżetu za I półrocze 2021r., a następnie zarządził przeprowadzenia jawnego 

głosowania imiennego  w sprawie przyjęcia informacji- załącznik z głosowania nr 14 do 

protokołu.  

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za głosowało 

14 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw  0. 

 

Przewodniczący rady stwierdził, że rada jednogłośnie przyjęła informację                                              

z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2021 roku. 

 

Przewodniczący rady ogłosił 15 min. przerwę.  

Pkt.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Przewodniczący rady poinformował, że przedłożone projekty uchwał, były omówione na   

posiedzeniach stałych komisji rady i otrzymały pozytywne opinie. 

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 

2021 rok, przedstawiła pani skarbnik - projekt stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

(wniosek/ opinia komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pan burmistrz wnioskował o zmianę- podtrzymanie kwoty 5.000zł. w dziale 754                                   

z przeznaczeniem na fundusz wsparcia policji. Zauważył, że czas covidu jest bardzo trudny                    

i środki są planowane na dodatkowe służby ponadnormatywne. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

wniosku pana burmistrza tj. zwiększenia z 2.000zł. na 5.000zł. środków na wsparcie policji                           

- załącznik z głosowania nr 17 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 7 radnych, przeciw 7, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że zmiana proponowana przez burmistrza 

nie została przyjęta.  
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Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały - załącznik z głosowania nr 18 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że uchwała  - Nr XXXIV/337/2021  w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2021 rok – została podjęta. 

Opinia projektu b), c), d)-  stanowią załącznik nr 19 do protokołu.   

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 

2021 rok, przedstawiła pani skarbnik - projekt stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 Radny Adam Zieleniec zwrócił się z pytaniem do pani skarbnik, jaka będzie łączna kwota na 

zadanie „Przebudowa drogi gminnej w Wodzisławiu ul. Legionów” gdy uchwała zostanie 

podjęta.  

Pani skarbnik poinformowała, że będzie to kwota 120.606zł.  

Radny Adam Zieleniec pytał, czemu służy kwota 74.000 zł. skoro najniższa ofert po 

przetargu była dużo wyższa. Radny pytał, czy ma to być na zasadzie stopniowania środków 

bo gdyby burmistrz wystąpił np. o 120.000zł.- 140.000zł.  to by to „nieładnie brzmiało”, a tak 

teraz jest zwiększenie o 74.000zł., później po przetargu będzie kolejne zwiększenie. Radny 

zauważył, że burmistrz zarzuca, że inwestycje zgłoszone przez radnych były 

niedoszacowane ale omawiana inwestycja- przy tej zmianie- jest również niedoszacowana.  

Pan burmistrz nie zabrał głosu w tej sprawie. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały - załącznik z głosowania nr 21 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 10 radnych, przeciw 2, wstrzymujących 

się 2. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że uchwała  - Nr XXXIV/338/2021 - w sprawie 

zmian budżetu i w budżecie  Miasta i Gminy Wodzisław na 2021 rok – została podjęta. 

c) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy 

Wodzisław na lata 2021-2029, przedstawiła pani skarbnik - projekt stanowi załącznik nr 22 

do protokołu.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały - załącznik z głosowania nr 23  do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że uchwała  - Nr XXXIV/339/2021  w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Wodzisław na lata 2021-

2029– została podjęta. 



8 
 

d) projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań, 

przedstawiła pani skarbnik - projekt stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Radny Adam Zieleniec przypomniał, że kredyt był przewidziany w uchwale budżetowej, 

obecne koszty inwestycji są pokrywane z różnych środków. Radny przyznał, że kredyt trzeba 

zaciągnąć na spłatę - deficytu i zobowiązań- i na następne zadania tj. tak jak pisało we 

wczorajszym Echu Dnia na 4 drogi zaplanowane do wykonania w II etapie rewitalizacji. 

Okazało się jednak, że jedna droga nie będzie wykonana w ramach rewitalizacji tylko                            

z własnych środków  i burmistrz wprowadził w błąd opinię publiczną. Radny pytał, czy 

zaciągany kredyt też będzie ruchomym źródłem dofinansowania „zachcianek” burmistrza czy 

będzie miał ściśle określone przeznaczenie.  

Pani skarbnik poinformowała, że kredyt będzie zaciągnięty na spłatę wcześniej zaciągniętych 

zobowiązań. Kwota kredytu była ujęta w budżecie po to aby zbilansował się budżet. Pani 

skarbnik zauważyła, że według niej nie zaciągniemy tak wysokiego kredytu bo nie będziemy 

mieli co nim płacić. Dodała, że w specyfikacji przetargowej zawarła zapis, że kredyt może 

być zaciągnięty w niższej wysokości tak jak w poprzednich latach. Pani skarbnik wyjaśniła, 

że obecnie podjęcie uchwały w sprawie kredytu jest wymagane przez RIO. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały - załącznik z głosowania nr 25 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że uchwała  - Nr XXXIV/340/2021  w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu 

budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań – została podjęta. 

 

e) projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy 

Wodzisław dla zaspokojenia potrzeb mieszkańców oraz zasad korzystania przez 

przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Wodzisław, przedstawiła pani sekretarz- projekt stanowi załącznik nr 26 do protokołu                       

(opinia projektu uchwały stanowi załącznik nr 27).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały - załącznik z głosowania nr 28 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że uchwała  - Nr XXXIV/341/2021  w sprawie 

wstępnej lokalizacji przystanków komunikacji na terenie Gminy Wodzisław dla 

zaspokojenia potrzeb mieszkańców oraz zasad korzystania przez przewoźników                        

z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy Wodzisław– 

została podjęta. 
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f) projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutów sołectw Miasta i Gminy Wodzisław, 

przedstawiła pani sekretarz- projekt stanowi załącznik nr 29 do protokołu (opinia projektu 

uchwały stanowi załącznik nr 30). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przewodniczący rady zarządził  przeprowadzenie jawnego głosowania imiennego w sprawie 

przyjęcia projektu uchwały - załącznik z głosowania nr 31 do protokołu. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za głosowało 14 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. 

Przewodniczący rady miejskiej stwierdził, że uchwała  - Nr XXXIV/342/2021  w sprawie 

uchwalenia statutów sołectw Miasta i Gminy Wodzisław – została podjęta. 

Pkt.10. Rozpatrzenie informacji na temat inwestycji realizowanych w ramach 

programów operacyjnych finansowanych ze środków Unii Europejskiej. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że informacja była omawiana na wspólnym posiedzeniu 

komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty, Kultury i Sportu                                

i otrzymała pozytywną opinię- opinia stanowi załącznik nr 32. 

 

Informację przedstawiła pani Katarzyna Obwiosło- inspektor d.s. inwestycji i budownictwa- 

informacja stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

Pytań ani uwag nie było.  

Przewodniczący rady zarządził przeprowadzenia jawnego głosowania imiennego  w sprawie 

przyjęcia informacji- załącznik z głosowania nr 34 do protokołu.  

Przewodniczący rady poinformował, że w głosowaniu  brało udział 14 radnych. Za 

głosowało 14 radnych, wstrzymujących się 0, przeciw  0. 

Przewodniczący rady stwierdził, że informacja została przyjęta.  

 

Pkt.11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wodzisław oraz                                     

o wynikach sprawdzianu po szkole podstawowej w roku szkolnym 2020-2021. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że informacja była omawiana na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów- opinia 

stanowi załącznik nr 35. 

 

Informację przedstawiła pani Renata Walczak- kierownik Centrum Usług Wspólnych                             

w Wodzisławiu- informacja stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

 

Radny Adam Zieleniec pytał czy szkoły stowarzyszeniowe nie mają takich samych potrzeb 

jak szkoły samorządowe gdyż nic na ten temat nie ma w przedstawionej informacji. 

Zauważył, że szkoły stowarzyszeniowe otrzymują tylko dotacje ale czy gmina może 

finansować coś więcej -tak jak w szkołach samorządowych.  

 

Kierownik CUW wyjaśniła, że  informacja dot. szkół prowadzanych przez gminę. Szkoły 

stowarzyszeniowe muszą się utrzymać z dotacji otrzymywanej przez gminę, która jest 



10 
 

obliczana na podstawie subwencji i wskaźnika wyrównującego. Koszty dużych remontów                  

w budynkach tych szkół pokrywa gmina. 

 

Radna Urszula Kowalczyk odnosząc się do omawianego tematu poinformowała, że potrzeby 

w szkłach stowarzyszeniowych są takie same jak w szkołach samorządowych. Prace w tych 

placówkach  przeprowadzane są w wakacje i gdy zajdzie taka potrzeba to stowarzyszenia 

występują do gminy o pomoc. Jako przykład podała  stowarzyszenie w Niegosławicach, 

które otrzymało grant na remont w szkole i zwróciło się do gminy o położenie przez referat 

płytek na parterze budynku i dofinansowanie brakującej kwoty na zakup materiały. 

 

Więcej pytań nie było.   

 

Pkt. 12. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2020 rok: 

 

a) radnych Rady Miejskiej w  Wodzisławiu złożonych za 2020 rok przedstawił 

przewodniczący rady - załącznik nr 37 do protokołu, 

b) kierowników jednostek organizacyjnych Miasta i Gminy Wodzisław za 2020 rok 

przedstawiła pani sekretarz - załącznik nr 38 do protokołu. 

Pytań ani uwag nie było. 

 

Pkt.13. Sprawy różne.  

 

Radny Hubert Galiński podziękował radnym za głosowanie w sprawie zwiększenia środków 

na przebudowę ulicy Legionów i za zmianę zdania po komisji. Radny prosił burmistrza                        

o niezwłoczne ogłoszenie przetargu na to zadanie.  

 

Pan burmistrz zapewnił, że przetarg na pewno będzie jak najszybciej rozpisany gdyż mamy 

mało czasu, a kwoty związane z przebudową dróg są coraz wyższe na niekorzyść 

samorządów. Wyraził nadzieję, że kwota po przetargu będzie korzystna. Następnie pan 

burmistrz poruszył temat jego wniosku dot. środków na fundusz wsparcia policji                                

z przeznaczeniem na służby ponadnormatywne. Zauważył, że są one związane min.                              

z covidem czy zabezpieczeniem imprez co jest dodatkową pracą i którą on i część radnych 

zauważa. Podziękował radnym którzy głosowali „za” w imieniu własnym jak i służb. Stało się 

jednak inaczej – kwota nie została zwiększona- ale mówi się trudno.  

 

Pkt. 14. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej              

w Wodzisławiu pan Leszek Krzelowski podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam trzydziestą czwartą  sesję Rady 

Miejskiej w  Wodzisławiu obecnej kadencji”. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Nagranie sesji stanowi załącznik nr 39  do protokołu.  

 

         Protokolant                                    Przewodniczący Rady Miejskiej 
            w Wodzisławiu 

/ Aleksandra Adamska /                                   
       / Leszek Krzelowski / 

 


